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Schůzka Kolejní rady Budeč 
23. 10. 2013 

Zasedání Kolejní rady Budeč se uskutečnilo 23. října 2013 od 21:45 hod. v zasedací místnosti ko-

lejní rady. 

Přítomní členové KR Budeč:  Jan Švadlenka (předseda), Růžena Fantová (místopředsedkyně), 

Aleš Petelák, Martin Plaček, Hana Illichová 

Hosté:  Martin Petružálek 

Program: 

1) Příprava schůzky s vedením koleje 

2) Zvířata v koleji 

3) Nová pravidla tělocvičny 

4) Různé 

Průběh zasedání: 

1) Příprava schůzky s vedením koleje: 

Kolejní rada prodiskutovala program společného zasedání s vedením, které proběhne následují-

cího dne. 

2) Zvířata v koleji: 

R. Fantová informovala o tom, že R. Pánik požádal o zrušení povolení chovu psa v jeho pokoji. 

Kolejní rada konstatovala, že předpisy jsou na straně R. Pánika, a schválila proto usnesení 

č. 9/2013: 

Na základě žádosti R. Pánika, který nesouhlasí, aby jeho spolubydlící R. Daniel choval psa, 

Kolejní rada Budeč vyzývá R. Daniela, aby svou záležitost s chovem psa do týdne vyřešil. Ne-

stane-li se tak, Kolejní rada Budeč s jeho chovem nevysloví souhlas. 

Hlasování (pro-proti-zdržel se): 5-0-0 

3) Pravidla tělocvičny: 

Kolejní rada svým usnesením schválila aktualizaci pravidel tělocvičny a ceníku jejího používání. 

Následujícího dne je předloží vedení Koleje Budeč. 

Hlasování o textu pravidel tělocvičny a ceníku (usnesení č. 10/2014): 

(pro-proti-zdržel se): 5-0-0 

4) Různé: 

Protože 4. 10. 2013 rezignoval na členství v kolejní radě T. Ječmen, předal J. Švadlenka H. Illi-

chové povolání za člena kolejní rady. 

Zapsal: J. Švadlenka 


